
 

LOVAČKI SAVEZ PRIMORSKO-GORANSKE ŽUPANIJE 
51 000 Rijeka, F. Račkog 1 

IBAN: HR0324020061100124407;  Matični br.  0990906; OIB 26905084421;  tel. 374-263;  fax. 051-373-591;  
mob. 099-60 60 624;    E-mail:  ls.primorsko-goranske@hls.t-com.hr; Web: www.lovacki-savez-pgz.hr  

 

 

ZAPISNIK 
 

14. sjednice Izvršnog odbora Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane u  
petak, 28.04.2017. u prostorijama Saveza, Franje Račkog 1, s početkom u 13:00 sati. 

 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, T. Tondini, B. Miklić, D. Mušćo, M. Brakuza, B. Curl,  
M. Mauhar, M. Šepić i D. Babić  
Odsutni: I. Bolonić, Z. Perić, V. Crnković i M. Gašparac (svi opravdano) 
Ostali prisutni: B. Marković 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 13. sjednice IO-a 
2. Informacija o provedenom Javnom natječaju za sufinanciranje programa i projekata iz  

područja lovstva iz proračuna Primorsko-goranske županije u 2017. godini 
3. Izvještaj o financijskom poslovanju Saveza za 2016. godinu 
4. Pripreme za redovnu izvještajnu Skupštinu Lovačkog saveza Primorsko-goranske 

županije 
5. Izvještaj s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice 

5.1.Povjerenstvo za lovačka odlikovanja 
5.2. Izdavački savjet 
5.3. Povjerenstvo za sajmove, izložbe i ekologiju 
5.4. Povjerenstvo za lovno streljaštvo 

6. Različito 
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
Ad. 1. 
 

Raspravu o verifikaciji Zapisnika 13. sjednice IO-a otvorio je predsjednik Saveza  
dr. sc. J. Malnar.  

Kako nije bilo primjedbi, zapisnik 13. sjednice jednoglasno je prihvaćen. 
 

 
Ad. 2.  
 

Dr. sc. J. Malnar je informirao prisutne da još nemamo točne podatke, jer se do  
današnjeg dana povjerenstvo u Primorsko-goranskoj županiji nije sastalo, odnosno još traje 
žalbeni postupak (14 dana), te je predviđeno da će se ono sastati 12. svibnja. 

Mi smo, kao Savez, sugerirali da u povjerenstvu bude i član iz Saveza, ali je  
povjerenstvo ostalo u sastavu: B. Kulić, A. Pavić i M. Bukovac. 

Dr. sc. J. Malnar je napomenuo da se na  Javni poziv javilo 29 lovačkih 
društava/udruga, te Lovački savez PGŽ-e za 4 programa: 
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− Adaptacija, rekonstrukcija i opremanje lovačke biblioteke i učionice za obrazovanje 

kadrova u lovstvu; 
− Provedba lovnokinoloških aktivnosti  (radna obuka lovačkih pasa; organizacija i 

sudjelovanje u lovnokinološkim natjecanjima), 
− Uzgoj i očuvanje životinjskih vrsta značajnih za lovno gospodarenje, 
− Organizacija i sudjelovanje na natjecanju u lovnom streljaštvu u RH i međunarodnim 

natjecanjima, te nabava upravljačke elektronike i opreme za strelište „Vojsko“ na 
Kukuljanovu. 

 
Ukupno je za 59 prijavljenih projekata zatraženo 3.462.000,00 kn, a na raspolaganju  

je bilo 1.160.000,00 kn, te će dobivena sredstva biti znatno manja od zatraženih za svakog 
prijavitelja. 

Pretpostavka je da će sva sredstva od strane Županije biti isplaćena do kraja desetog  
mjeseca, na temelju zahtjeva i izvještaja sa računima i potvrdama uplata za odrađene 
radove, koje treba dostaviti Primorsko-goranskoj županiji. 

D. Mušćo je napomenuo da se LD „Lane“ Opatija nije prijavilo za projekt za izradu  
LGO-e, jer je bilo rečeno da će Primorsko-goranska županija sufinancirati izradu. 

Dr. sc. J. Malnar je podsjetio da su župan Komadina i pročelnica M. Raukar obećali  
da će Primorsko-goranska županija refundirani izradu LGO-a za svako lovačko 
društvo/udrugu. 

M. Mauhar je napomenuo da neka lovačka društva/udruge nisu dostavila potpunu  
dokumentaciju, te time nisu zadovoljile uvjete javnog poziva. 

J. Malnar mu je odgovorio da te stvari nisu u rukama Saveza, već povjerenstva  
Primorsko-goranske županije te da ono odlučuje tko je a tko nije dostavio dokumentaciju 
pripisanu Javnim pozivom. 

D. Babić je napomenuo da nije dostavio izjavu o podmirenim obvezama s osnova  
plaćanja lovozakupnine i naknade za koncesiju prava lova prema Republici Hrvatskoj i 
Županiji, s obzirom da Primorsko-goranska županija može iz svojih izvoda vidjeti da je ona, 
od strane LU „Lipov vrh“ Severin - Lukovdol plaćena, te da je izjavu dostavio naknadno, pa 
se nada da će kroz žalbeni postupak ona biti prihvaćena. 
 
Ad. 2. 
 

Dr. sc. Josip Malnar predstavio je Financijski izvještaj za 2016. godinu, koji je  
dostavljen svim članovima Izvršnog odbora, napomenuvši da se iz njega vidi da brojnost 
članstva opada, ali je od Hrvatskog lovačkog saveza ostvarena donacija te je ona 
proknjižena kroz prihod od članarina. Pod stavkom donacije članicama, planirani rashodi bili 
su 30.000,00 kn, no kao smo kroz javne natječaje dobili 180.716,00 kn rasporedili smo ih i 
prema razvoju lovstva naših članica (sredstva za razvoj lovstva financirane iz donacija/javnih 
poziva Primorsko-goranske županije) 

Razlika prihoda i rashoda je 56.328,70 kn, a sredstva u Erste Banci (Erste fond -  
štednja iznosi 220.000,00 kn), te je zaključak da se Savez ponašao manirom dobrog 
gospodara, a aktivnosti su vođene s ciljem razvoja lovstva na području ove županije. 

M. Linić se nadovezao da je vidljivo da interes stranih lovaca raste (236 više od  
planiranog), troškovi reprezentacije (troškovi Skupštine, podjela diploma, odlikovanja i 
ostalo) su u puno manja od planiranog, što je potvrda da se štedi, te se zahvalio 
predsjedniku Saveza dr. sc. J. Malnaru na vođenju Saveza. 
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M. Mauhar je zaključio da je iz Financijskog izvještaja vidljivo da je financijsko stanje  

stabilno, prvenstveno zahvaljujući vodstvu Saveza, na čelu sa predsjednikom J. Malnarom, 
kojem idu najveće zasluge s obzirom da održava izuzetnu suradnju prema Primorsko-
goranskoj županiji, Hrvatskom lovačkom savezu i resornom ministarstvu, te je vidljiv trend 
razvoja lovstva u našoj županiji. Pohvalno se osvrnuo i na sve veći broj prijavljenih projekata 
naših članica na javne pozive, što govori da lovci sve više i više ulažu u svoja lovišta, te time 
sudjeluju i u razvoju i unapređenju lovstva u županiji. 

J. Malnar je zaključio da je važno da svi lovci djeluju zajednički prema svim zadacima,  
te da pokazuju jedinstvo, te da je to razlog zašto je naš Savez u samom vrhu lovstva i lovnog 
gospodarenja u Republici Hrvatskoj. 

Nakon rasprave, Financijski izvještaj za 2016. godinu jednoglasno je prihvaćen i  
predložen Skupštini Saveza na usvajanje. 
 
Ad. 4. 
 

Dr. sc. J. Malnar predložio je Dnevni red za Skupštinu Lovačkog saveza kako slijedi: 
 

1. Otvaranje Skupštine 
 1.1. Pozdravna riječ predsjednika 
 1.2. Odavanje počasti preminulim lovcima 

2. Usvajanje Dnevnog reda  
3. Izbor radnih tijela Skupštine: 

     3.1. Radnog predsjedništva 
     3.2. Zapisničara  

       3.3. Ovjerovitelja zapisnika 
       3.4. Povjerenstva za verifikaciju 

4. Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine 
5. Izvješće Povjerenstva za verifikaciju 
6. Izvješća: 

  6.1. Izvršnog odbora za 2016. godinu; 
      6.2. Financijsko izvješće za razdoblje 01.01. - 31.12.2016. godine; 
  6.3. Nadzornog odbora  
  6.4. Stegovnog suda 
  6.4. Arbitražnog suda 

7. Rasprava o izvješćima i njihovo usvajanje; 
8. Donošenje Plana rada Saveza za 2017. god. 
9. Financijski plan za 2017. godinu 
10. Donošenje odluke o visini članarine i upisnine za 2017. godinu 
11. Izbor člana Izvršnog odbora Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije 
12. Riječ gostiju 
13. Dodjela priznanja 
14. Različito 

 
Dnevni red za Skupštinu je jednoglasno prihvaćen. 

 
Nakon rasprave, predloženo je da se Skupština Saveza održi 27. svibnja s početkom  

u 10,00 sati u Nacionalnom parku Risnjak, u Crnom Lugu. Prijedlog je jednoglasno 
prihvaćen i predložen Skupštini Saveza na usvajanje. 
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J. Malnar je predložio da radna tijela Skupštine, kako slijedi: 
1. Radno predsjedništvo: 

• J. Malnar - predsjedavajući 
• M. Linić - član 
• M. Mauhar - član  

2. Zapisničar: 
• B. Marković - tajnik Saveza 

3. Ovjerovitelj zapisnika 
• T. Tondini 
• B. Miklić 

4. Povjerenstva za verifikaciju 
• T. Tondini - predsjednik 
• A. Bolonić - član 
• T. Grubišić - član 

 
Također je predloženo da se izmjeni član Izvršnog odbora Z. Perić, s obzirom da je  

njegovo društvo LD „Golub“ Kampor ostalo bez lovišta, a na njegovo mjesto imenuje A. 
Petrinić (predsjednik LD „Kuna“ Lopar), čije društvo u lovozakupu ima lovište, temeljem 
članka 10. stavka 3. i članka 23. stavka 2. Statuta Saveza. Prijedlog je jednoglasno 
prihvaćen te je predložen Skupštini Saveza na usvajanje. 

Predloženo je da se nakon Skupštine održi svečana dodjela povelja za dugogodišnje  
članstvo i vjernost zaslužnim lovcima, kojih ove godine u našoj županiji ima 35. Prijedlog je 
jednoglasno prihvaćen. 

Predloženo je da se na Skupštini dodjele brončane plakete Hrvatskog lovačkog  
saveza, za razvoj i unapređenje lovstva, sljedećim lovačkim društvima: 

1. LD „Orebica“ Cres 
2. LD „Halmac“ Nerezine 
3. LD „Šljuka“ Krk  
4. LD „Kamenjarka“ Kornić 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 5. 
Ad. 5.1. 
 

 Predsjednik povjerenstva za lovačka odlikovanja M. Linić informirao je prisutne, da je  
povjerenstvo, temeljem Pravilnika za lovačka odlikovanja i dostavljenih prijedloga od strane 
naših članica, dodijeljeno 20 redovnih odlikovanja: 3 zlatna, 4 srebrna i 13 brončanih 
odlikovanja. Također je, na temelju prikupljenih podataka, predloženo da se 35 lovaca našeg 
Saveza dodjele povelje za dugogodišnje članstvo i vjernost. 

Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
M. Linić je napomenuo da se mnoga društva pri dostavljanju prijedloga ne drže  

Pravilnika o lovačkim odlikovanjima, pa time otežavaju rad povjerenstva, koje ne može 
procijeniti koje predloženo odlikovanje odbiti, s obzirom da prijedlozi znatno nadmašuju broj 
koji je propisan navedenim pravilnikom. 

Za sva društva, koja nisu dostavila svoje prijedloge, povjerenstvo će se sastati u  
mjesecu listopadu, te će obraditi sve ostale prijedloge. 
 
Ad. 5.2. 
 

B. Miklić je informirao prisutne da se Izdavački savjet u proteklom razdoblju sastao na 
dvije sjednice, na kojima se raspravljalo i postavilo smjernice izdavanje brošure (priručnika)  
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za prvi pregled odstrijeljene divljači namijenjene stavljanju na tržište, kako bi svim našim 
članicama i njihovim članovima pripomogla u njihovom radu. Predloženo je da autor 
priručnika bude dr. sc. Tibor Andreanszky, dr.vet.med., koji je u dva navrata održao 
predavanja i ispite za sve zainteresirane lovce sa područja Primorsko-goranske županije, te 
time raspolaže sa potrebnim materijalima na tu temu. 

Na drugoj sjednici, održanoj 6.4., prisutan je bio i autor priručnika dr. sc. T.  
Andreanszky, te je prezentiran sadržaj priručnika, koji je podijeljen u šest cjelina, kako slijedi: 

1. Anatomija i fiziologija divljači 
2. Osmatranje divljači prije ostrijela 
3. Otvaranje divljači nakon odstrijela 
4. Pregled organa 
5. Bolesti 
6. Pravni propisi 

 
Napomenuo je da je planirano oko 100 kartica teksta, te pripadajućom fotografijom,  

na formatu A5. Do 15. svibnja autor će članovima izvršnog odbora dostaviti sav materijal, te 
će se ubrzo nakon toga održati sljedeća sjednica Izdavačkog saveza, na kojoj će se finiširati 
sastav i izgled priručnika. 

Dr. sc. J. Malnar je napomenuo da je ovaj priručnik prvi u Hrvatskoj koji će obuhvaćati  
ovu tematiku, da možemo biti ponosni na naše izdavaštvo, te da bi morali ovaj priručnik 
realizirati tijekom jeseni. 

B. Miklić je predložio da se dostavljeni materijal proslijedi i B. Curlu, dr. med. vet.,  
članu našeg Izvršnog odbora. 

Predloženo je da se dr. sc. T. Andreanszkom za izradu priručnika isplati honorar od  
10.000,00 kn neto. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 5.3. 
 

Predsjednik povjerenstva za sajmove, izložbe i ekologiju D. Mušćo, predstavio je  
program rada koje će se bazirati na sudjelovanju na sajmovima lova; posjet 22. 
Međunarodnom sajmu "Lov, ribolov, priroda, turizam" u Varaždinu, koji će se održati tijekom 
mjeseca listopada, te učestvovati na proslavi Sv. Huberta na nivou HLS-a, na kojima smo i 
do sada uvijek bili aktivni. Također bi bilo dobro učestvovati i na ostalim izložbama od 
interesa za naš Savez. 

Trebalo bi nastaviti sa projektom izrade kućica za gniježđenje ptica koje bi se kao i do  
sada dodijelile lovačkim društvima. Postavljanjem kućica u lovišta kao nadomjestak za duplja 
koja polako nestaju te se na taj način daje doprinos eko-sustavu, kao i postavljanjem istih u 
okruženje dječjih vrtića i malih škola u cilju odgoja mladih naraštaja u duhu zaštitara prirode. 
Svakako bi trebalo organizirati razna predavanja te obilježiti značajnije datume u svezi sa 
zaštitom prirode i okoliša, a posebice:  

 
• Svjetski dan voda - 22. ožujka 
• Svjetski dan planeta Zemlje - 22. travnja 
• Svjetski dan zaštite okoliša - 05. lipnja 
• Svjetski dan zaštite biološke raznolikosti - 29. prosinca 
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J. Malnar je predložio da se 100-ak kućica za gniježđenje ptica, koje su izrađene, na  

skupštini Saveza podjele lovačkim društvima, uz već otisnuti prigodni tekst. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 
Ad. 5.4. 
 

M. Šepić, predsjednik povjerenstva za lovno streljaštvo, informirao je prisutne da je  
donesen plan natjecanja za ovu lovnu godinu. 

Kalendar prvenstva lovnog streljaštva Lovačkog saveza PGŽ-e je sljedeći: 
• 28.05.2017. u 9:00 sati u Puntu će se gađati mete lovačkog trapa 
• 16.07.2017. u 9:00 sati gađat će se lovačkim karabinom na Drenovi i nakon toga na 

Kukuljanovo  lovački parkur 
• 20.08.2017. u 9:00 u Stubici gađati će se lovački trap i nakon toga lovački karabin 
• 03.09.2017.  u 9:00 na Kukuljanovu će se gađati lovački parkur (završno kolo) 

 
Prema sadašnjim saznanjima organizacija natjecanja na prvenstvu Hrvatske u 2017.  

godine, biti će kao i 2016. godine. Svaka ekipa gađati  će 25 meta lovačkog trapa, 25 meta 
lovačkog parkura i gađati će lovačkim karabinom u metu srnjaka na 100 m sa 5 naboja. 
Ukupno svaki lovac može imati 100 bodova ( 25 bodova lovački trap + 25 bodova lovački 
parkur + 50 bodova lovačkog karabina ). 

Zbog toga smo se dogovorili da gađamo 25 + 25 meta lovačkog trapa u Puntu i  
Stubici (ukupno 100 bodova),  25 + 25 + 25 + 25 meta lovačkog parkura u dvije utakmice na 
Kukuljanovu (ukupno 100 bodova) i 5 + 5 hitaca u metu srnjaka  iz lovačkog karabina na 
Drenovi i Stubici (ukupno 100 bodova). Jedan lovac može osvojiti najviše 300 bodova. 
 

Kalendar prvenstva lovnog streljaštva Lovačkog saveza PGŽ-e jednoglasno je  
prihvaćen, uz napomenu da se okuša zainteresirati što više lovaca/natjecatelja, kako bi nas 
najbolji lovci predstavljali na državnom prvenstvu. 
 
Ad. 6. 
 

J. Malnar je informirao prisutne da smo organizirali put u Osijek na sajam lova, u  
sklopu kojeg je organizirana prezentacija Priručnika za ocjenjivanje lovačkih trofeja, autora 
Alojzija Frkovića (pok.). U pripremi je prezentacija istog i na području naše Županije. 

Članovi Izvršnog odbora te tajnik Lovačkog saveza PGŽ-e B. Marković prisustvovali  
su na većem broju skupština naših članica. 

Kako smo sufinancirali izgradnju gatera u N. Vinodolskom i Skradu, kao i rovovi za  
lisicu (Skrad i Krk) bilo bi dobro da se dostave izvješća o provedenim radovima, odnosno da 
se utvrdi da li je još nešto potrebno kako bi gateri i rovovi bili u potpunosti završeni. 

U gateru u N. Vinodolskom se nalazi 25 grla divljih svinja, koje planiraju ispustiti u  
lovište, uz napomenu da se ispuštaju godišnjaci a ne stari. 

J. Malnar se osvrnuo na dopise i probleme između lovačkih društava sa otoka Malog  
Lošinja, gdje LD „Kamenjarka“ Mali Lošinj na neprikladan način želi gospodariti u lovištu u 
lovozakupu LD „Halmac“ Nerezine. Zaključio je da je to nekorektan odnos jedne članice 
prema drugoj. 

D. Babić se nadovezao da nema mogućnosti dobivanja lovišta van javnog natječaja,  
kao i gospodarenja tuđim lovištem, što je svima jasno. 
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Stav Izvršnog odbora LS PGŽ-e je da se daje potpora LD „Halmac“ Nerezine te se  
osuđuje ovakav postupak LD „Kamenjarka“ Mali Lošinj. 

J. Malnar je informirao prisutne o mogućnosti nabave kukuruza za lovačka društva, po  
cijeni od 1,50 kn + PDV (uvrećano po 50 kg), prijevoz uključen u cijenu. 

T. Tondini se osvrnuo na probleme šteta u prometu, odnosno nemogućnosti  
osiguranja lovišta, zbog previsokih premija. Problem predstavljaju i sudske odluke na štetu 
društava kojima dolaze na naplatu sudske odluke iz prethodnih godina. Predložio je da se 
kopira austrijski model, te na neki način vršiti pritisak kako bi se olakšalo samo 
funkcioniranje naših članica. 

J. Malnar je odgovorio da i naš Savez dopisima prema HLS-u i resornom ministarstvu  
šalje prijedloge kako bi se ova problematika riješila na zadovoljstvo svih lovozakupnika, ali 
smo tu još nemoćni, dok ne dođe do izmjena niza zakona. 
 

Sastanak je završio u 15,00 sati. 
 
 
                                           Dobra Vam kob, 
 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
                                                                                                                                                                
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


